



Valid for Travel for Sep 2023 only

7D6N Korea Delights

Busan & Jeju

(Tour Code: KR7BV)

Package Highlights:

- Seongsan Sunrise Peak
- Seopjikoji
- Busan Gamcheon Culture Village
- Jagalchi Fish Market
- Sogeumsan Suspension Bridge
- Bulguksa Temple
- Hwangildangil Road
- Woljeonggyo Bridge
- Donggung Palace & Wolji Pond
- Myeongdong

Delicacies:

- Ginseng Chicken + Ginseng Wine + Noodle
- Jeju Black Pork BBQ
- Abalone Stew
- Seafood Hotpot + Lobster
- Korea Gamja Tang

Meals Inclusion: 6 Breakfasts / 3 Lunch / 5 Dinner

Accommodation: 4* Hotel

- 1 night in Seoul
- 1 night in Gyeongju
- 2 nights in Busan
- 2 night in Jeju (Free upgrade to 5*)

Day 1: SINGAPORE → SEOUL

(D)

- visit **Gyeongbokgung Palace (Tue–Changdeokgung) & National Folklore Museum** – The main royal palace of the Joseon dynasty. The King's households, as well as the government of Joseon.
- **Gwangjang Market** – Gwangjang Market was the first permanent market in Korea and continues to thrive as a popular tourist destination today. Enjoy a variety of street food in Gwangjang Market.
- **Myeongdong** - Myeong-dong is one of the primary shopping districts in Seoul. Spend your time shopping around Myeongdong!

DAY 2: SEOUL – GYEONGJU

(B/L/D)

- **Sogeumsan Suspension Bridge** – Visitors can appreciate the Seomgang River's superb scenery from the skywalk observatory on top of Sogeumsan Mountain where the Suspension Bridge can be found.
- **Bulguksa Temple** - Bulguksa Temple is a representative relic of Buddhist culture from the Silla kingdom.
- **Hwangildangil Road (Include hanbok)** - Hwangnidan-gil is a foodie's haven with some of the best cafes and restaurants in Korea's ancient capital Gyeongju.
- **Woljeonggyo Bridge** – Woljeonggyo Bridge located in Gyo-dong, Gyeongju was built during the Unified Silla period (AD 676-935), but was burnt down during the Joseon dynasty.
- **Donggung Palace & Wolji Pond** - 'Donggung and Wolji' are old palace sites in Gyeongju, which is perfect if you want to feel traditional Korean history. Enjoy the beautiful night view from this complex.

DAY 3: GYEONGJU – BUSAN

(B/-/D)

- **Haedong Yonggungsa Temple** – is situated on the coast of the north-eastern portion of Busan. This superb attraction offers visitors the rare find of a temple along the shore line.
- **Ahopsan Forest** – “Ahopsan” of Ahopsan Forest is a pure Korean word that means embracing the nine valleys. The forest includes a bamboo forest that was featured in The King: Eternal Monarch
- **Gijang Market** – Gijang Crab Market (or simply Gijang Market) is a traditional outdoor market selling live and dried seafood of all kinds.
- **Haeundae Coastal Train** – Haeundae Beach Train is a sightseeing train and world's first battery-charged eco-friendly train.



Korea Santorini Village – Gamcheon Culture Village. It is formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname "Santorini of Busan".

DAY 4: BUSAN

(B/-/-)

Free at Leisure. Enjoy some shopping time along Nampo-dong and Jagalchi Fish Market.

DAY 5: BUSAN → JEJU

(B/L/D)

- **Dodu-dong Rainbow Coastal Road** - The Yongdam-Iho Coastal Road is where the sea and sky stretch out seemingly forever. The rainbow stones highlighting the coast make this spot more mesmerizing.
- **Dochidol Alpaca Ranch** – Meet cute and adorable alpacas at the only alpaca farm in Jeju, Aewol Dochidol Ranch. You can also enjoy feeding other furry friends such as sheep, ponies, chickens, and goats.
- **Gueomri Stone Salt** – The Gueom village Stone Salt Flats, located just next to Gueom Port, is a wide, flat coastal area of volcanic basalt rock.
- **Aewol Handam Coastal Road** – This is a popular walking trail along the coast which connects the trendy northwestern town of Aewol, with its many hot cafes and restaurants, to Gwakji Gwamul Beach, a seaside destination popular with families and surfers.
- **The Painters HERO Show** – Enjoy an 80-minutes innovative non-verbal performance art show combined with music, dance and comedy.

DAY 6: JEJU

(B/L/D)

- The **Cosmetic Shop**
- Korean **Ginseng Monopoly Show Room**
- **Korean Natural Herbal Showroom** where you can understand the health product.
- **Seongsan Sunrise Peak – UNESCO World Heritage.** Is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak, formed approximately 40,000 years ago by a volcanic eruption underneath the sea
- **Seopjikoji** – Green fields without a single spread beyond the cliff to where a rock called “seondol” protrudes. Here is famous as a filming location for several Korea dramas such as “All in” and “My Girl” and also Korean variety show “Running Man”.
- **Boromwat** – Enjoy seasonal flowers in Boromwat Farm (September: Cockscomb and Buckwheat)

DAY 7: JEJU → SINGAPORE

(B/-/-)

- Transfer to airport for your flight back home. We hope you have had an enjoyable and memorable vacation with CTC Travel

Note:

- 1, Minimum group size is required for a confirmed departure.
- 2, Tour is conducted in English/Chinese.
- 3, Due to local or religious festivals/unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice period.
- 4, We reserve the right to change/amend of certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
- 5, In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version





Valid for Travel for Sep 2023 only

7天6晚 韩国精选游 釜山 & 济州

(团号: KR7BV)

大通旅游 精彩呈献:

- 城山日出峰
- 涉地可支
- 釜山的圣托里尼甘川文化村
- 九峰森林
- 佛国寺
- 小金山吊桥
- 东宫及月池
- 机张市场
- 景福宫 & 国立民俗博物馆
- HERO 彩绘涂鸦秀

特色餐:

- 人参鸡+人参酒+面
- 济州黑猪肉烧烤
- 鲍鱼煲餐
- 济州韩式餐
- 韩式部队锅
- 韩式猪骨汤

餐食:

6 顿早餐 / 3 顿午餐 / 5 顿晚餐

住宿: 4* Hotel

- 2 晚住济州 (免费提升 2 晚 5*酒店)
- 2 晚住釜山
- 1 晚住庆州
- 1 晚住首尔



第一天: 新加坡 → 首尔

(晚餐)

- **景福宫** (周二换昌德宫) 和 **国立民俗博物馆**。景福宫建于 1394 年, 是朝鲜王朝的正宫, 也是朝鲜五大宫阙中规模最大的。国立民俗博物馆展示从史前朝鲜到 1910 年的韩国历史。
- **广藏市场** - 韩国广藏市场是首尔最大传统市场, 可以吃到绿豆煎饼、麻药紫菜饭卷、生章鱼、生拌牛肉、凉拌海草粉等许多韩国在地小吃, 不仅平价而且超好吃!
- **明洞购物街 & 免税店** - 韩国代表性的购物街。此有著名的免税店乐天百货

第二天: 首尔 - 庆州

(早/午/晚餐)

- 乘车前往庆州。
- **小金山吊桥** - 良岷旅游区位于原州西向 17 公里远处, 也是蟾江和三山川江水汇合的地方。江两岸长 40~50 米的绝壁将景区环绕, 形成一道美丽风景。
- **佛国寺** - 是位于韩国庆尚北道庆州市的一座佛教曹溪宗寺院, 始建于新罗法兴王 15 年 (公元 528 年), 距今有超过一千四百年的历史。
- **月精桥** - 月精桥是位于庆尚北道庆州市校洞的统一新罗时代所建的桥梁。
- **东宫及月池** - 庆州东宫与月池是新罗王宫别宫的遗址, 它与其他附带建筑一起, 共同承担着侍奉王起居。每逢国家遇到喜事或迎接重要宾客时, 都会在东宫举行宴请。

第三天: 庆州 - 釜山

(早/午/晚餐)

- **海东龙宫寺** - 海东龙宫寺是位于韩国釜山机张郡的一座禅门曹溪宗佛寺, 是韩国唯一一座建在海边的佛寺。
- **九峰森林** - 这是一片历经日本殖民统治时期、解放和战争及产业化也并未开放的拥有自然本色的树林。《The King: 永远的君主》李敏镐骑着白马在石碑立柱穿越的画面, 就在此拍摄!
- **机张市场** - 在釜山东部的机张有一个因美味的雪蟹而闻名的“机张市场”, 市场里海鲜店鳞次栉比, 鲜活的雪蟹、龙虾、鱼类、贝类琳琅满目
- **海云台海湾列车** - 开业于 2020 年的「海云台蓝线公园」是沿釜山海岸线而建的休闲娱乐设施, 设有「海岸列车」及「天空胶囊列车(天空舱)」两种项目。
- 釜山的圣托里尼-甘川文化村, 也被誉为韩国的马丘比丘, 被 CNN 评定为亚洲最美丽村庄。

第四天: 釜山

(早餐/-/-)

- 今天享有自由行, 您可以到酒店附近的南浦东, 或者著名的札嘎其市场。

第五天：釜山 → 济州

(早/午/晚餐)

- **彩虹海岸** - 道头洞彩虹海岸道路搭配蓝天白云，在济州岛无时无刻都可以留下美丽纪念照！
- **多奇多羊驼农场** - 在济州唯一的羊驼农场，涯月土致石牧场遇见可爱的羊驼！您还可以享受喂养羊驼、绵羊、小马、鸡和山羊等朋友的乐趣。
- **旧岩里的石盐田** - 就在海岸边一处较为平坦的地方，有几个用黄土垒砌而成，连为一片的不规则多边形。这就是旧岩里的石盐田—济州过去最主要的石盐产地之一。
- **涯月翰潭步道** - 来到涯月海边，无论是待在咖啡馆看海发呆 (GD 咖啡馆也在此区)，或是到郭支海水浴场海边玩水
- HERO 彩绘涂鸦秀



第六天：济州

(早/午/晚餐)

- 参观韩国**人参专卖店**
- 参观韩国**护肤用品专卖店**
- **韩国护肝宝店**。
- **城山日出峰** - 是一块高耸的巨岩，顶部有巨大的火山口。峰顶是观日出的绝佳地。
- **涉地可支** - 是一片宽阔的草地，海岸上耸立着一块仙石，一端有灯塔。这里风景秀美，电视剧“大长今”、“我叫金山顺”等在这里取景。
- **Boromwat 农场** - 风吹的田农场，农场里经营着咖啡厅，暖房，田地咖啡厅门口是大片草坪，旁边有9月特有的花田



第七天：济州 → 新加坡

(早餐)

- 送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游！

备注：

- 1, 团队确认出发有最低人数要求。
- 2, 团队以英文或者中文服务运作。
- 3, 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件，以及自然气候等原因而无法安排。将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
- 4, 本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
- 5, 行程的中文和英文描述内容若有不同，将以英文版为准。

